
فصل  که  منچسترسیتی  فوتبال  تیم  ملی:  آرمان 
ناامیدکننده ای را پشت سر می گذارد و برای اولین بار در 
دوران حضور پپ گواردیولا موفق به کسب جام نشد، فردا 
شب در لیگ برتر انگلیس به مصاف بورنموث می رود. سیتی 
کنون با ۶۵ امتیاز در رتبه ششم جدول است و در صورت  هم ا
کسب برتری، به جایگاه سوم صعود کرده و در آستانه کسب 
سهمیه لیگ قهرمانان قرار می گیرد. پپ گواردیولا در نشست 
، گفت: زمان برای ما بسیار محدود  خبری پیش از این دیدار
بود و حتی فرصت نکردیم بازی مقابل کریستال پالاس در 
فینال جام حذفی را آنالیز کنیم. بلافاصله پس از آن بازی، تمرکز 
خودمان را معطوف بازی با بورنموث کردیم، چون این دیدار 
برای باشگاه اهمیت زیادی دارد. وی در خصوص مصدومان 
تیمش، بیان کرد: چند بازیکن ما مصدوم هستند و باید تا 
عصر فردا منتظر مانده و شرایط آن ها را بررسی کنیم. گواردیولا 
ادامه داد: بازی فردا برای رسیدن به سهمیه لیگ قهرمانان 
بسیار مهم است. طی چندین سالی که مربیگری می کنم، 
همیشه در این رویداد مهم بوده ام. سرمربی سیتی افزود: 
گر به سهمیه نرسیم، حتما لیاقت این مهم را نداشته ایم.  ا
در فوتبال چیزی قابل پیش بینی نیست، اما سیتی شایسته 
اینکه  خصوص  در  وی  است.  قهرمانان  لیگ  در  حضور 
فکرکردن به حضور در لیگ اروپا که مسابقات سطح پایینی 
محسوب می شود برای او سخت نیست؟ توضیح داد: به لیگ 
قهرمانان صعود می کنیم و برتری مقابل بورنموث در دیدار 
فردا، اولین گام در دو قدم باقی مانده است. واقعا برای سیتی 
خوب نیست که بخواهد در لیگ اروپا بازی کند. گواردیولا در 
خصوص اینکه آیا کوین دی بروینه در بازی فردا که آخرین 
بازی سیتی در فصل جاری در ورزشگاه اتحاد است، فرصت 
حضور در زمین را پیدا خواهد کرد، گفت: او از بزرگان تاریخ 
باشگاه است و دقایقی که شایسته آن باشد را بازی خواهد کرد.

   آخرین شکست 
تیم های فوتبال منچسترسیتی و کریستال پالاس در فینال 
جام حذفی انگلیس در وررزشگاه ومبلی لندن به مصاف هم 
گردان پپ گواردیولا پس از سپری کردن یک فصل  رفتند. شا
ناامیدکننده و کابوس وار در لیگ برتر و لیگ قهرمانان اروپا، 
کامی این فصل را  در جام حذفی به دنبال قهرمانی بودند تا نا
جبران کنند. با این حال همه چیز آنطور که هواداران سیتی 
انتظار داشتند در فینال امشب برایشان پیش نرفت. ابرچی 
ازه در دقیقه ۱۶ دروازه سیتی را باز کرد تا در عین ناباوری 
کریستال پالاس یک بر صفر جلو بیفتد. سیتی در دقیقه ۳۶ 
این شانس را داشتند که از روی نقطه پنالتی به گل تساوی 
گردان  برسد، اما ضربه عمر مرموش را هندرسون دفع کرد تا شا

پپ گواردیولا بهترین فرصت را از دست بدهند. در نیمه دوم 
بازهم این سیتی بود که جریان بازی را در اختیار داشت. با این 
ک نشان می داد  حال کریستال پالاس هم در حملات خطرنا
و در دقیقه ۵۸، دنیل مونوز برای دومین بار دروازه سیتی را 
باز کرد اما این گل پس از بازبینی توسط کمک داور ویدئویی 
مردود اعلام شد تا همچنان اختلاف یک گل باقی بماند. در 
ادامه هر چه دقایق پایانی نزدیک تر می شد، حملات سیتی 
ک تر شد اما درخشش  روی دروازه کریستال پالاس خطرنا
هندرسون سبب شد تا توپی از خط دروازه او عبور نکند. در 
نهایت کریستال پالاس با نتیجه یک بر صفر منچسترسیتی 
گردان اولیور گلاسنر جام  را شکست داد تا در عین ناباوری شا
قهرمانی حذفی را در ومبلی بالای سر ببرند. شکست در این 
کامی های سیتی در این فصل  جام سبب شد کلکسیون نا

کامل شود.

کامی     روایت هالند از نا
رسیدن به فینال جام حذفی در ومبلی و قرار گرفتن در 
اروپا،  قهرمانان  لیگ  سهمیه  کسب  برای  قوی  موقعیتی 
برای بسیاری از تیم ها یک فصل عالی خواهد بود، اما برای 
منچسترسیتی اینطور نیست. تیم پپ گواردیولا در هر چهار 
فصل گذشته قهرمان انگلیس بوده و در سال ۲۰۲۳ اروپا را 
کام مانده است. آنها در  فتح کرده، اما در فصل ۲۰۲۴-۲۵ نا

لیگ برتر چهارم هستند و ۱۸ امتیاز از لیورپول قهرمان لیگ، 
عقب  هستند. همچنین، امیدهایشان برای دومین قهرمانی 
در لیگ قهرمانان اروپا در سه فصل، به دست رئال مادرید در 
پلی آف حذفی نقش بر آب شد و در دور چهارم جام اتحادیه 
به تاتنهام باختند. با این حال، جام حذفی هنوز هم می تواند 
فرصتی برای جشن گرفتن برایشان فراهم کند. سیتی روز 
شنبه هفته آتی در ومبلی به مصاف کریستال پالاس می رود، 
جایی که آنها فصل را با شکست دادن منچستر یونایتد در 
ضربات پنالتی و قهرمانی در جام خیریه در ماه اوت آغاز کردند. 
ارلینگ هالند مهاجم سیتی به بی بی سی اسپورت، گفت: 
فصل سختی داشتیم. باختن این همه بازی خوب نیست، 
خسته کننده و سرگرم کننده نیست. به همین دلیل است که 
باید فصل را خوب تمام کنیم و یک جام ببریم. رسیدن به 
ومبلی عادت خوبی است و همیشه مهم است که جام ها را 
ببریم. ما فینال جام حذفی را پیش رو داریم و در یک فصل 
ک، هنوز هم شانس کسب جام داریم. مهاجم نروژی  وحشتنا
، اظهار داشت:  کامی در این فصل لیگ برتر سیتی درباره نا
گر پنج  وقتی چهار قهرمانی متوالی در لیگ کسب کرده اید، ا
قهرمانی کسب نکنید، فصل موفقی نخواهید داشت. این ها 
استانداردهایی هستند که ما تعیین کرده ایم. ما در لیگ به 
اندازه کافی خوب عمل نکرده ایم، اما هنوز به صعود به لیگ 

قهرمانان اروپا امیدواریم.
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»آرمان ملی«گزارش می کند:

سیتی زن ها و پپ در روند بدشانسی

کوتـــــــاه
گی در راه الهلال اینزا

الهلال فصل خوبی را با ژرژر ژسوس پرتغالی 
پشت سر نگذاشت و همین باعث شد که سران 
کنند. محمد  باشگاه این سرمربی را اخراج 
الهلال  موقت  سرمربی  به عنوان  الشلهوب 
انتخاب شده است اما این باشگاه عربستانی 
قصد دارد با یک سرمربی بزرگ خارجی برای 
گی،  فصل بعد قرارداد امضا کند. سیمونه اینزا
گزینه نخست و اصلی   ، سرمربی موفق اینتر
سران الهلال برای هدایت تیمشان است و با 
آنکه باشگاه اینتر قصد تمدیدکردن قرارداد 
مربی اش را دارد اما ظاهرا این سرمربی باتجربه 
با حضور در لیگ عربستان موافقت کرده است. 
کشن« در عربستان  برنامه ورزشی پربیننده »ا
گی با پیشنهاد الهلال خبر  از موافقت اولیه اینزا
داد. ولید الفراج، مجری سرشناس این برنامه 
گی موافق حضور  تلویزیونی، اعلام کرد که اینزا
در الهلال است و با پیشنهاد اولیه این باشگاه 
موافقت کرده هرچند پاسخ نهایی اش را به بعد 
از فینال لیگ قهرمانان اروپا موکول کرده است. 
اینتر هر چند فصل بسیار خوبی را تجربه کرد اما 
این احتمال وجود دارد که هیچ جامی را کسب 
گی با شکست سنگین برابر  گردان اینزا نکند. شا
میلان از جام حذفی کنار رفتند و در رقابت های 
سری A هم در حالی که تنها یک هفته تا پایانش 
باقی مانده در رده دوم جدول رده بندی قرار 
دارند. اینتر به فینال لیگ قهرمانان اروپا صعود 
کرده و امیدوار است بتواند پاری سن ژرمن را 
شکست دهد و همانند سال ۲۰۱۰ قهرمانی در 

این رقابت ها را به دست بیاورد. 

گرد سابق آلونسو در ترکیب رئال شا
طبق اعلام رادیو مارکا رئال مادرید با دستور 
شده  لورکوزن  ستاره  مشتری  آلونسو  ژابی 
است . فلورین ویرتس یکی از استعدادهای 
بزرگ فوتبال اروپاست که در لورکوزن بازیکن 
می کند. این استعداد بزرگ آلمانی در تابستان 
قبل مشتریان زیادی داشت اما لورکوزن اجازه 
جدایی به او نداد. به نظر می رسد که جدایی 
ویرتس از لورکوزن در تابستان سال جاری با 
توجه به جدایی ژابی آلونسو تا حدودی قطعی 
است. رادیو مارکا اعلام کرد که ژابی آلونسو به 
گرد پیشین خود علاقه دارد و از سران رئال  شا
مادرید خواسته او را جذب کنند. رئال تنها 
مشتری ویرتس نیست و تیم های بایرن مونیخ، 
لیورپول و منچسترسیتی هم به جذب این 
بازیکن ملی پوش آلمانی علاقه دارند. باشگاه 
رئال مادرید در حال نهایی کردن خریدهای 
تابستانی اش است. کارراس، هویسن و الکساندر 
آرنولد در جام جهانی باشگاه ها حضور خواهند 
داشت.   رئال مادرید می خواهد با این سه 
بازیکن به جام جهانی باشگاه ها در آمریکا برود. 

خـــــــــبر
رم در آستانه توافق با کلوپ

هدایت رم در فصل جاری رقابت های سری A بر عهده 
کلودیو رانیری بود. این تیم در حالی که تنها یک هفته 
تا پایان لیگ باقی مانده است در رده پنجم قرار دارد. 
رانیری که خود از میانه فصل روی نیمکت جالوروسی 
نشست، آخرین روزهای حضورش در رم را پشت سر 
می گذارد و در پایان فصل جاری از این تیم پایتخت نشین 
جدا می شود. یورگن کلوپ، سرمربی سابق لیورپول، 
به شمار  رم  و هدایت  رانیری  گزینه اصلی جانشینی 
کره باشگاه  می آید. نشریه La Stampa ایتالیا با تایید مذا
رم با یورگن کلوپ اعلام کرد که این باشگاه ایتالیایی 
کرات جدی و پیشرفته ای با یورگن کلوپ داشته  مذا
است و احتمال زیادی می رود که این سرمربی آلمانی 
هدایت جالوروسی را بر عهده بگیرد. کلوپ پست یکی 
از هواداران رم را که از او خواسته بود هدایت تیمشان 
را بر عهده بگیرد لایک کرده است و این نشان می دهد 
احتمال حضورش در رم بالاست. یورگن کلوپ روزهای 
درخشانی را در لیورپول تجربه کرد و با این تیم قهرمانی 
در لیگ قهرمانان اروپا و لیگ جزیره را به دست آورد. 
باید دید آیا این سرمربی آلمانی که پیش از این از دنیای 
مربیگری خداحافظی کرده بود حاضر است با هدایت رم 

. به میادین بازگردد یا خیر

وارث پیراهن مسی
برای  عالی  هدیه ای  آماده کردن  حال  در  بارسلونا 
یامال،  لامینه  است.  فوق ستاره اش  ۱۸سالگی  تولد 
پدیده فوتبال جهان، هنوز بالغ نشده اما در حال حاضر 
گران ترین بازیکن فوتبال روی کره زمین است. نیازی 
به گفتن نیست که سلطه این نوجوان که در یورو ۲۰۲۴ 
قهرمان اروپا شده چقدر زیاد است و بارسلونا می داند 
چه گوهری در ترکیب خود دارد و قراردادی نجومی برای 
او آماده کرده است که در تابستان امضا خواهد شد. 
یامال ۱۳ ژوئیهه ۱۸ساله می شود و به عنوان هدیه، 
قرارداد جدیدی از کاتالان ها دریافت خواهد کرد! جالب 
کرد،  که شماره پیراهن او نیز تغییر خواهد  اینجاست 
بنابراین به جای شماره ۱۹، شماره ۱۰ پشت پیراهن او 
درج خواهد شد. البته همه اینها به افتخار الگوی او لیونل 
مسی بهترین فوتبالیست تاریخ باشگاه است. مشخص 
اسپانیایی چه حقوقی  بازیکن جوان  این  که  نیست 
بند فسخ  که  اما مشخص است  کرد  دریافت خواهد 
قراردادش یک میلیارد یورو خواهد بود! فابیو کاپلو چند 
روز پیش در مورد لامین گفت: »لامین یامال فوتبالیستی 
با کیفیت  است اما پدیده نیست. او نابغه نیست. مسی 
کارهایی را انجام دادند که هیچکس حتی  و مارادونا 
نمی توانست تصورشان را بکند. در حال حاضر نمی توانم 

او را با آنها مقایسه کنم.« 

صنعت،  کل  مدیران  دو  منطقه  هم اندیشی  نشست 
معدن و تجارت، با هدف هم افزایی، تبادل تجربیات و بررسی 
راهکارهای مشترک در شیراز برگزار شد. در این نشست 
سه ساعته که به میزبانی اداره کل صنعت، معدن و تجارت 
فارس و با حضور مدیران کل صمت استان های فارس، 
اصفهان، چهارمحال و بختیاری، کهگیلویه و بویراحمد، 
هرمزگان و بوشهر برگزار شد، محورهایی چون تحقق شعار 
سال، رفع چالش های بین استانی و انتقال تجربیات مدیریتی 
مورد بررسی قرار گرفت. حمیدرضا ایزدی، مدیرکل صنعت، 
معدن و تجارت فارس، در ابتدای جلسه گزارشی جامع از 
وضعیت واحدهای صنعتی، معدنی و تجاری استان ارائه کرد 

و ضمن اشاره به توانمندی ها، مشکلات و چالش های پیش 
، صادرات و  روی استان ها، موضوعاتی چون تخصیص ارز
واردات، تأمین سوخت و مواد اولیه، تأمین نقدینگی، ثبت 
سفارش ماشین آلات، ناترازی انرژی، مسائل مالیاتی، بانکی 
و بیمه ای و مشکلات مدیریتی بنگاه های اقتصادی را مطرح 
کید بر لزوم بهره برداری از ظرفیت استان ها در  کرد. وی با تا
حوزه های دانش بنیان، خدمات مهندسی و نیروی انسانی 
متخصص، از ضرورت ایجاد دبیرخانه  دائمی برای پیگیری 
و تعیین تکلیف مصوبات این نشست ها خبر داد. در ادامه، 
سایر مدیران کل صمت استان های منطقه به بیان دیدگاه ها 
و دغدغه های خود پرداختند. شاهین آذری مدیرکل صمت 

استان اصفهان، خلیل قاسمی مدیرکل صمت هرمزگان، 
حسین شمسی پور مدیرکل صمت چهارمحال و بختیاری، 
تیمور موسویان مدیرکل صمت کهگیلویه و بویراحمد، و 
، از جمله مدیرانی  مهدی صفوی مدیرکل صمت بوشهر
بودند که بر لزوم محدودسازی مصوبات، پرهیز از کلی گویی، 
استفاده از ظرفیت های مشترک و تسریع در حل موضوعات 
کید کردند. شاهین  بانکی به ویژه صف طولانی تخصیص ارز تأ
کید  آذری، دبیر نشست و مدیرکل صمت استان اصفهان با تا
بر نتیجه محوری، خواستار تعیین مسئول یا گروهی مشخص 
برای پیگیری مصوبات شد و گفت مصوبات اندک اما اجرایی، 
اثربخش تر از تصمیمات متعدد و بدون پیگیری خواهد بود. 

درویشی،  ایوب  حضور  با  جلسه ای  در 
استانداری  اجتماعی  و  سیاسی  معاون 
اصفهان، اسفندیار تاجمیر، مدیرکل سیاسی، 
انتخابات و تقسیمات کشوری استانداری، 
حمید باقری، مدیرکل پست و کلیه فرمانداران 
استان اصفهان برگزار شد. در این نشست، 
کل پست استان اصفهان به تشریح  مدیر 
اهمیت پروژه ملی GNAF پرداخت و گزارشی از 
اقدامات انجام شده در این زمینه ارائه کرد. وی 
با اشاره به اینکه تکمیل این طرح گام موثری 
در توسعه دولت الکترونیک بوده و پیاده سازی 

آن به سلامت اقتصادی کشور و ارایه خدمات 
کرد بر لزوم  مطلوب به مردم کمک خواهد 
تشکیل کارگروه های GNAF در شهرستان ها 
نقشه های  ارائه  فرمانداران،  محوریت  با 
بروز شهری و روستایی، ساماندهی معابر 
بی نام و هم نام، تعیین مرزبندی محلات و 
ک های هوشمند کدپستی،  روستاها، نصب پلا
پیاده سازی وب سرویس تخصیص کدپستی 

به مکان های جدید و اخذ کد پستی تایید 
شده از متقاضیان در زمان ارائه خدمات 
کید  تأ توسط دستگاه های خدمت رسان 
گیری از ظرفیت دهیاران به  نموده و بهره 
منظور برداشت اطلاعات مکانی در راستای 
تسریع در پیشبرد پروژه را ضروری دانست. 
درویشی نیز با اشاره به اهمیت اجرای این 
کمیته های  خواست  فرمانداران  از  ح،  طر

ویژه ای با حضور نمایندگان شهرداری ها، 
بنیاد مسکن و دهیاران تشکیل دهند تا اجرای 
کرد:  کید  ح GNAF تسریع شود. وی تأ طر
ع وقت در  »نقشه های مربوطه باید در اسر
اختیار اداره پست قرار گیرد تا این پروژه با سرعت 
بیشتری پیش برود.« پروژه *GNAF )نظام 
ملی نشانی گذاری مکان محور( نقش مهمی در 
بهبود خدمت رسانی به احاد جامعه، مدیریت 
دارد  توسعه ای  برنامه ریزی های  و  شهری 
و اجرای آن در استان اصفهان با همکاری 
نهادهای مرتبط در دستور کار قرار گرفته است.

تبادل تجربیات و بررسی راهکارهای مشترک

 GNAF ضرورت اجرای فوری طرح ملی 

شــهرستان
 

 
گــــزارش

به همت متخصصان داخلی  و کارشناسان منطقه 
شمال شرق محقق شد:

 تعمیر اساسی ولوهای تراپ ورودی 
و خروجی مرکز انتقال نفت سمنان 

متخصصان واحد مکانیک منطقه شمال شرق، تعمیر 
اساسی ولوهای تراپ ورودی و خروجی مرکز انتقال 
نفت سمنان را انجام داده و با اتکا بر توان داخلی، تست 
استاندارد آن را با موفقیت به پایان رساندند. به گزارش 
روابط عمومی شرکت خطوط لوله و مخابرات نفت ایران 
- منطقه شمالشرق؛ مدیر  این منطقه با اعلام خبر بالا 
گفت: همکاران کارشناس و متخصص واحد مکانیک 
ما موفق شدند با حداقل هزینه، تعمیر اساسی، مونتاژ 
و تست ولو ۲۲ اینچ کلاس ۶۰۰ تراپ خروجی و ۲۲ اینچ 
کلاس ۳۰۰ تراپ ورودی  مرکز  انتقال نفت سمنان را انجام 
دهند. مهندس محمدمهدی جامعی افزود: این ولو پس 
از تعمیر اساسی، مطابق استاندارد API  در کارگاه مکانیک 
این منطقه تست گردیده و پس از یک توقف ۱۰ ساعته 
جایگزین ولوهای دستی این مرکز انتقال شده و برای 
استفاده، تحویل بهره  برداران شد تا در مدار بهره برداری 
قرار گیرد. وی با اشاره به اینکه »همکاران ما سیت ها و گیت 
معیوب این ولو را تعویض ننموده اند« خاطرنشان کرد: 
گیت و سیت های اینگونه ولوها بعلت کمبود نمونه مشابه 
و عدم امکان واردات مشابه آن )بدلیل تحریم( تعویض 
نمی شود، لذا با استفاده از توان کارشناسان ایرانی یک 
شرکت داخلی، این گیت ها را سنگ زنی و پرداخت نموده و 
با آبکاری و پوشش دهی استاندارد انجام شده و در نهایت 
در کارگاه مکانیک منطقه شمالشرق مونتاژکردیم. مدیر 
، ولو باید مورد  کید کرد: پس از مونتاژ منطقه شمالشرق تا
تست قرار بگیرد که غالبا توسط شرکت های داخلی مورد 
وثوق وزارت نفت انجام می گردد ولی منطقه شمالشرق در 
این بخش نیز به خودکفایی رسیده و تست های مهم این 
ولو را در کارگاه منطقه و مطابق استاندارد شرکت خطوط 
لوله و مخابرات نفت ایران انجام داد. جامعی اضافه کرد: 
در مرحله مونتاژ این ولو، همکاران ما باید از عدم نشت 
داخلی و خارجی آن مطمئن شوند که اهمیت این بخش 
نیز همچون بخش تعمیر اساسی، خیلی مهم است، عدم 
نشت داخلی از این جهت حایز اهمیت است که مانع 
گون انتقال یافته از این مسیر  اختلاط فرآوردهای گونا
خط و خطرات ناشی از آن خواهد شد و عدم نشت خارجی 
نیز مانع آلودگی محیط زیست شده که در صنعت سبز 
کید است. وی ضمن تقدیر از   انتقال نفت همواره مورد تا
تعهد و تعلق سازمانی کارشناسان واحد مکانیک منطقه 
کرد: تمیزکاری و شست وشو،  شمالشرق؛ خاطرنشان 
، راه اندازی، رنگ آمیزی و... از جمله  بازرسی فنی، مونتاژ
کی از  اقدامات انجام شده در این عملیات بود که حا
توانمندی کارشناسان این منطقه و حاصل ترکیب علم و 
تجربه برای انجام اثربخش کارها در راستای اجرایی شدن 

»اقتصاد مقاومتی« است.

رئیس اتاق بازرگانی فارس:

کارآمد اقتصادی است درخواست بخش خصوصی، تعطیلی نهادهای نا
خـــبر

رئیس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و 
چالش های  به  اشاره  با  فارس  کشاورزی 
متعدد اقتصادی، از سازمان بازرسی کل کشور 
خواست تا کارآمدی نهادها و وزارتخانه های 
اقتصادی را بررسی کرده و در صورت لزوم، 
کارآمد را در دستور  تعطیلی بخش های نا
کار قرار دهد.  محمدصادق حمیدیان در 
نشست با رئیس سازمان بازرسی کل کشور 
اظهار کرد: انتظار می رود سازمان بازرسی 
کدام سازمان یا  که  کند  کشور بررسی  کل 
وزارتخانه در صورت تعطیلی می تواند به 
کمک  کشور  اقتصادی  وضعیت  بهبود 
کشور با ریاضت  که  کند. در شرایط فعلی 
اقتصادی روبه روست، کوچک سازی دولت 
هزینه ها  کاهش  در  مؤثر  گامی  می تواند 
و افزایش بهره وری باشد. وی با اشاره به 
چالش های کلان اقتصادی، بیان داشت: 
بسیاری از پرونده های مرتبط با بازگشت ارز 

حاصل از صادرات در سازمان های بازرسی 
تشکیل شده، اما باید بررسی شود که آیا این 
سیاست به تجارت کشور آسیب نزده و آیا 
خود دولت توانسته ارزهایش را بازگرداند که 
چنین انتظاری از بخش خصوصی وجود 
دارد؟ حمیدیان با بیان اینکه قیمت گذاری 

دستوری نیز آثار منفی گسترده ای بر بازار 
داشته است، افزود: این سیاست ها موجب 
کاهش کیفیت کالا، افزایش فساد و تقلب در 
بازار شده و گزارش های متعددی از سوی 
بخش خصوصی در این باره تهیه شده است. 
رئیس اتاق بازرگانی فارس همچنین با انتقاد 

، تصریح کرد:  از ناترازی در حوزه انرژی کشور
ناترازی برق و آب به معضلی جدی در جامعه 
تبدیل شده و ارائه گزارش های خلاف واقع در 
این زمینه موجب سردرگمی فعالان اقتصادی 
شده است. وی با اشاره به گزارش های مربوط 
کید کرد: فعالان  به وضعیت تأمین برق، تأ
برخورد  خواستار  جدی  بطور  اقتصادی 
خلاف  گزارش های  که  هستند  افرادی  با 
واقع درباره عدم قطعی برق در تابستان 
۱۴۰۴ داده اند. حمیدیان در پایان با اشاره 
به نام گذاری امسال بعنوان »سال جهش 
سؤال  کرد:  تصریح  سرمایه گذاری«  در 
که با وجود مشکلات جدی در  اینجاست 
زیرساخت هایی چون برق، چگونه می توان از 
سرمایه گذاری سخن گفت؟ سوءمدیریت در 
حوزه زیرساخت های تولیدی نباید به اعتماد 
مردم لطمه بزند و نمی توان با بازی با باورهای 

کارآمدی ها را توجیه کرد. عمومی نا

بررسی راهکارهای توسعه فضاهای آموزشی 
سیستان و بلوچستان 

توجه ویژه دولت به فضاهای آموزشی

استان  مدارس  تجهیز  و  توسعه  نوسازی،  مدیرکل 
سیستان و بلوچستان با اشاره به رشد بی سابقه بودجه 
دولت  جدی  حمایت  از  استان،  در  آموزش  عمرانی 
چهاردهم برای تحول در زیرساخت های آموزشی مناطق 
محروم خبر داد. به گزارش روابط عمومی اداره کل نوسازی، 
توسعه و تجهیز مدارس استان سیستان و بلوچستان، 
میثم لک زایی در دیدار با معاون رئیس جمهور و رئیس 
، از عزم جدی دولت برای  سازمان برنامه و بودجه کشور
گفت:  توسعه فضاهای آموزشی در استان خبر داد و 
خوشبختانه در سال ۱۴۰۴ با افزایش سه و نیم برابری اعتبار 
ح ایجاد فضاهای آموزشی سیستان و بلوچستان و  طر
ح در سال ۱۴۰۳ شاهد  تخصیص ۱۱۷ درصدی این طر
که این مهم  کم سابقه از سوی دولت بودیم  حمایتی 
بیانگر نگاه ویژه مجموعه دولت به حوزه تعلیم و تربیت در 
استان های محروم به ویژه سیستان و بلوچستان است. 
لک زایی با اشاره به عملکرد کم نظیر استان در سال گذشته 
افزود: در سال ۱۴۰۳ موفق شدیم با همراهی خیرین و از 
محل اعتبارات دولتی گردش کلاس های درس دردست 
کلاس   ۲۸۳۰ ۱۴۰۳ رابه بیش از  اجرای استان در سال 
درس برسانیم که از این تعداد بیش از ۱۱۰۰ کلاس درس  
تکمیل و به بهره برداری رسید که این عملکرد، سیستان 
و بلوچستان را در جایگاه نخست کشوری از نظر تعداد 
کلاس های تحویلی برای سال سوم قرار داد. وی همچنین 
از دستور ویژه معاون رئیس جمهور برای تشکیل کارگروهی 
تخصصی به منظور بررسی دقیق تر وضعیت فضاهای 
آموزشی در استان خبر داد و اظهار داشت: در این نشست 
مقرر شد طرحی جامع با محوریت دفاتر برنامه و بودجه به 
منظور بهره گیری از ظرفیت مسئولیت اجتماعی بنگاه های 
کوچک تدوین و ارائه شود تا منابع  اقتصادی بزرگ و 
جدیدی برای توسعه فضاهای آموزشی در مناطق کمتر 
برخوردار استان هدایت و جذب شود. مدیرکل نوسازی 
کید کرد: با تداوم این رویکرد  مدارس استان در پایان تأ
حمایتی و همکاری نهادهای ملی و منطقه ای می توانیم 
در مسیر کاهش فاصله آموزشی و ارتقای عدالت تربیتی در 

سیستان و بلوچستان گام های مؤثرتری برداریم.


